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Kartläggning av Nackas etableringsprocess gällande 
flyktingmottagandet i kommunen 

Beslut 
Arbets- och företagsnämnden föreslår kommunstyrelsen att notera informationen till 
protokollet. 

Ärendet 
Ar 2013 genomfördes på uppdrag av kommunstyrelsen en bred översyn av flykting
mottagandet i Nacka kommun med fokus på organisation och ekonomi. Det ledde till ett 
beslut i kommunstyrelsen att man önskade få en helhetsbild och samsyn gällande 
flyktingmottagandet i kommunen för att på ett effektivt sätt säkerställa att flyktingar snabbt 
kommer i arbete och har egen försörjning. l ett första steg mot att nå en helhetssyn 

genomförde kommunen en kartläggning aY etableringsprocessen, där kommunen, 
försäkringskassan och samordningsförbundet Välfård i Nacka deltog. Kartläggningen hat 
identifierat ett antal utvecklingsområden. Ett av utvecklingsområdena är vikten av att 
arbetet samordnas med arbetsfö1medlingen, som har samordningsansvaret för etableringen. 
Nästa steg i arbetet med att få en så bra integrering och etablering aY våra flyktingar som 
möjligt fortsätter inom flera otru:åden. 

Handlingar i ärendet 
1. Stadsledn.ingskontorets tjänsteskrivelse den 11 september 2014 
2. Bilaga 1 Protokollsutdrag KSAl.' 
3. Bilaga 2 Rapport Flyktingmottagande 
4. Bilaga 3 Rapport, Nacka kotru1mn, etableringsprocess 

Yrkanden 

Yh·a Sandström (1\1) lämnar ändringsyrkande till försh1get enligt följande: 

Arbets- och företagsnämnden föreslår kommunstyrelsen att notera informationen till 
protokollet. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Nämnden beslutade i enlighet med Yh·a Sandströms yrkande. 

Protokollsanteckningar 

Louise Ollivier (J\1P) lämnade följande protokollsanteckning i ärendet: 

"I vår omvärld pågår flera konflikter som gör att många människor idag är på flykt från 
sina hem. l\fänniskor som flr r undan krig. Familjer som splittras och barn som flyr utan 
någon vuxen i sin närhet. Det är ohyggliga scener vi ser pa håll när vi sitter tryggt på distans 
i Sverige. Sverige som är ett rikt land med stora möjligheter att hjälpa en del av alla dessa 
människor i nöd. 

Nacka kommun har historiskt tagit emot mycket liten andel flyktingar utifrån kommunens 
storlek och ekonomiska styrka. 

Miljöpartiet ser nu positivt på att Nacka kommun nu ser över möjligheterna att framöver ta 
ett större ansvar i flyktingmottagningen. Vi ser fram emot öppnade möjligheter vad gäller 
den lokal och lägenhetsbrist som tidigare varit en springande punkt för att inte kunnat ta 
emot fler. Vi hoppas att kartläggningen kan ge öppningar för att snabbt ställa om till att 
möta den ökande flyktingströmmen. Vi ser även fram emot att Nacka kommun, när nu en 
stor mängd bostäder kommer byggas, tar höjd för att bygga pa ett hållbart sätt för alla 
människor bl. a med hyresrätter, planering av ontråden som inbjuder till trygghet och med 
miljömässig framförhållning. 

Miljöpartiet vill gärna se att kommunen, ,,jd byggande a'· stad, passar på och stattar ett 
kommunalt bostadsbolag för att genom eget ägande styra bostädernas utformning och 
am·ändande." 

Ordförandes sig natur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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